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Τρίτη, 04 Μαρτίου 2025 
 

Προς τον Υπουργό Υγείας κο Γεωργιάδη Άδωνι 

Θέμα: «Υποστελέχωση ΕΚΑΒ Χαλκίδας» 

Κύριε Υπουργέ, 

Επανέρχομαι στο θέμα της στελέχωσης του ΕΚΑΒ Χαλκίδας με μόνιμο προσωπικό, καθώς οι 

συνθήκες που επικρατούν συνεχίζουν να δημιουργούν σοβαρά προβλήματα στην επείγουσα 

προνοσοκομειακή φροντίδα της περιοχής. Στο ΕΚΑΒ Χαλκίδας υπηρετούν μόλις 21 άτομα, εκ 

των οποίων τα 18 είναι μόνιμο προσωπικό και 3 επικουρικό. Το υπάρχον προσωπικό 

καταβάλλει υπεράνθρωπες προσπάθειες για να καλύψει τις ανάγκες της περιοχής, όμως η 

υποστελέχωση οδηγεί συχνά σε καθυστερήσεις και αυξημένο φόρτο εργασίας. 

Το ΕΚΑΒ Χαλκίδας καλείται να καλύψει τις ανάγκες υγειονομικής μεταφοράς και επείγουσας 

βοήθειας σε μια εκτεταμένη γεωγραφική περιοχή, που περιλαμβάνει τους Δήμους Χαλκιδέων, 

Διρφύων-Μεσσαπίων, Ερέτριας και μέρος του Δήμου Τανάγρας, εξυπηρετώντας πάνω από 

140.000 κατοίκους. Η γεωμορφολογία της περιοχής περιλαμβάνει ορεινές και απομακρυσμένες 

περιοχές, καθώς και κακό οδικό δίκτυο, γεγονός που καθιστά ακόμα πιο επιτακτική την ανάγκη 

για επαρκή στελέχωση. 

Στην απάντησή σας στην προηγούμενη ερώτησή μου, αναφέρατε ότι έχει αποσταλεί αίτημα στο 

ΑΣΕΠ για την προκήρυξη 538 θέσεων ΔΕ Πληρωμάτων Ασθενοφόρων, από τις οποίες κάποιες 

θα αφορούν το ΕΚΑΒ Χαλκίδας. Παρά τη δέσμευσή σας, μέχρι στιγμής δεν υπάρχουν 

συγκεκριμένα στοιχεία για τον αριθμό των θέσεων που θα καλυφθούν και το χρονοδιάγραμμα 

της προκήρυξης. 

Επειδή το ΕΚΑΒ Χαλκίδας εξυπηρετεί μια περιοχή με σημαντικές προκλήσεις, όπως ορεινές 

περιοχές και δυσκολίες μετακίνησης λόγω κακού οδικού δικτύου.  

Επειδή η ενίσχυση του Τομέα Χαλκίδας με μόνιμο προσωπικό είναι απαραίτητη για την 

αποτελεσματική κάλυψη των αναγκών των πολιτών. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3767

Ημερομ. Κατάθεσης:

28/2/2025



Ερωτάσθε: 

1. Πότε προγραμματίζεται η προκήρυξη νέων θέσεων μόνιμου προσωπικού στο ΕΚΑΒ 

Χαλκίδας; 

2. Πόσες νέες θέσεις προσωπικού προβλέπεται να προκηρυχθούν για τη Χαλκίδα, στο 

πλαίσιο του αιτήματος 538 θέσεων προς το ΑΣΕΠ; 

3. Πόσες είναι οι κενές οργανικές θέσεις σύμφωνα με το ισχύον οργανόγραμμα του ΕΚΑΒ 

Χαλκίδας; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

  

                               Καζάνη Αικατερίνη  

 

 




